

AVIS DE DEMANDE DE PROPOSITION

ETUDE SUR LA MISE EN PLACE D'UN FONDS DE SOLIDARITE ENTRE LES CAUTIONS NATIONALES POUR LE MECANISME DE GARANTIE UNIQUE DES OPERATIONS DE TRANSIT ROUTIER INTER-ETATS DE MARCHANDISES AU SEIN DE LA CEDEAO

Objet : Additif et prolongation du délai de dépôt des propositions du 22 février au 25 mars 2019

1. Le Bureau de la Coordination des Cautions Nationales TRIE-CEDEAO informe de la prolongation du délai de dépôt des offres de propositions relatives à l'élaboration d'une étude sur la mise en place d'un fonds de solidarité entre les cautions nationales, pour le mécanisme de garantie unique des opérations de transit routier inter-Etats de marchandises au sein de la CEDEAO.

Le nouveau délai court **du 22 février 2019 au 25 mars 2019 à 9 heures** ; les offres peuvent être déposées dans les bureaux des Cautions nationales des différents pays chargés de diffuser cet avis selon leurs procédures.

2. Les propositions devront être en français et en anglais pour ce qui concerne les éléments essentiels de la Demande de Proposition (à savoir les CV des consultants ainsi que l'approche technique, la méthodologie et l'offre financière).

LE PRESIDENT

NOTICE OF REQUEST FOR PROPOSAL

STUDY ON THE ESTABLISHMENT OF A SOLIDARITY FUND BETWEEN THE NATIONAL SECURITIES FOR THE SINGLE GUARANTEE MECHANISM OF INTER-STATE ROAD TRANSIT OPERATIONS OF GOODS WITHIN ECOWAS

Subject: Addendum and extension of the deadline for submission of proposals from 22 February to 25 March 2019

1. The Office of the Coordination of National Guarantees ISRT-ECOWAS informs of the extension of the deadline for the deposit of the proposals offers relating to a study on the establishment of a solidarity fund between the national guarantees, for the single guarantee mechanism for Inter-State Road freight transit operations within ECOWAS.

The new deadline runs from **22nd February 2019 to 25th March 2019 at 9 am** ; tenders may be lodged at the offices of National Guarantees in the various countries responsible for disseminating this notice in accordance with their procedures.

2. Proposals should be translated into English and French for the essential elements of the Request for Proposal (ie the CVs of the consultants as well as the technical approach, methodology and financial offer).

PRESIDENT